
ÒContinuem la feina iniciadaÓ

Roqu� diu que treballen intensament per impulsar la implantaci� d'una planta de biomassa

i urbanitzar el sector

Vetllen pel centre nou

Roqu辿, fotograf iat des del balc坦 de l'Ajuntament

amb la pla巽a Major de tel坦 de fons. Foto: J.C.

El nou centre de salut, el nou institut-escola i el desenvolupament

del pol�gon de la Llaudet s�n tres aspectes que centraran bona

par t dels esfor�os del govern de Sant Joan de les Abadesses, que

presideix per segona vegada consecutiva el socialista Ramon

Roqu�.Com ha viscut aquests primers dies de govern?B�. De fet,

continuem la feina iniciada fa quatre anys. Molts dels regidors

continuem, i els nous estan en fase de trasp�s d'informaci� i de

coneixement dels t�cnics. Els dic que es prenguin el temps que els

faci falta per, llavors, poder actuar amb maduresa.En qu�

treballen?Estem vetllant perqu� es construeixi el centre de salut i

es redacti el projecte del nou centre educatiu. A m�s, estem a la

recta f inal del projecte de la llei de barris i hi estem a sobre perqu�

s'acabi b� i, si podem, poder-hi donar continu�tat amb el contracte de barris.I la Llaudet?Ser� un dels temes

principals de treball d'aquest mandat, si m�s no un dels emblem�tics. Estem en la fase de redacci� del projecte

d'urbanitzaci�, que va molt lligat a la planta de biomassa. Estem treballant amb l'Incasol i l'empresa que l'hauria

de construir i gestionar per poder-la implantar.En qu� consisteix el projecte?La planta de biomassa hauria

d'ocupar bona par t del pol�gon i, al seu entorn, s'hi haurien de desenvolupar activitats complement�ries del

sector forestal.Per� en el projecte inicial, tamb� s'hi preveu fer pisos?Hi ha un pla de millora que, al sector dels

pisos de l'antiga Llaudet, hi preveu la rehabilitaci� dels que estan deshabitats per posar-los al mercat de venda o

de lloguer, per� com a habitatges protegits.Vost� diria que l'acord amb l'empresa �s imminent?Diria que estem

en una fase de negociaci� intensa en totes les bandes. Cal m�s temps. Com m�s temps passa, m�s a prop

estem d'un acord.I l'altre pol�gon, el de Cal Gat?Tamb� hi treballem. En aquest cas, es tracta de millorar-hi els

accessos des de la carretera C-38. El projecte est� lligat al pla director de recuperaci� de les col�nies

industrials.Ara que s'ha acabat el desdoblament de la C-17 entre Vic i Ripoll, vost� creu que aix� els

perjudica?No. El desdoblament era necessari i �s una molt bona not�cia per al Ripoll�s i per Sant Joan de les

Abadesses. Apropa la gent a les grans ciutats del pa�s, i les empreses, als centres de negocis. �s un primer pas

perqu� hi hagi altres millores. Aquesta, per�, era essencial.Sense la variant de la C-38, per�, potser els a�lla una

mica. Com marxa l'afer?Penso que durant els propers quatre anys no hi haur� projecte. S'est� fent la redacci� de

l'estudi informatiu, per� no crec que hi hagi diners per executar-ne l'obra. En farem, per�, un seguiment.
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